
ZAPISNIK 

Sa redovne sednice Skupštine ŠS Šumadije,koju čini 25. članova, održane dana 

13.04.2024. godine, u prostorijama ŠK Radnički u Kragujevcu (sa početkom u 10 sati).  

 

Redovnu sednicu Skupštine je otvorio predsednik Dr. Miljko Kokić (u skladu sa članom 

31. Statuta) i pred početak rada iste je konstatovao kvorum od 15. prisutnih članova u 

sastavu : 

Predsednik Kokić Miljko 

ŠK Radnički: Nikolić Vladimir, Gigović Nebojša 

ŠK Brnjica : Đurić Predrag 

ŠK Stari grad : Gajić Predrag, Kalafirović Radosav 

ŠK Gruža : Rašković Dejan, Rafailović Dragan 

ŠK Kaisa 2021 : Dakić Mladen 

ŠK Maršić : Matović Milovan 

ŠK Knić : Pantović Rajko 

ŠK Erdeč 2017 : Višnjić Žarko 

ŠK Vašarište 64 : Obradović Miroslav 

ŠS Lepenica : Gligorijević Pera    i  

ŠS Kutlovo : Živković Branko 

U pisanoj formi putem mail-a (zbog sprečenosti nisu mogli da dođu) punu podršku 

rada Skupštine su dali predstavnici Ašk-a iz Aranđelovca. 

Pored delegata sednici su prisustvovali: Tucaković Dragan predsednik Saveza,Milošević 

Petar sekretar i Marčetić Slobodan počasni predsednik Saveza (svi bez prava glasa) ! 



Zatim je predsedavajući predložio za zapisničara sednice Milošević Petra sekretara 

Saveza, što su prisutni jednoglasno prihvatili. 

Nakon toga je predsedavajući prisutne detaljnije upoznao sa ingerencijama Skupštine i 

ostalih organa saveza, a potom je predložio sledeći 

Dnevni red : 

1. Usvajanje izveštaja o radu Saveza za 2023. godinu 

2. Usvajanje finansijskog izveštaja za 2023. godinu 

3. Usvajanje izveštaja popisne Komisije 

4. Plan rada za 2024. godinu 

5. Razno  

koji su prisutni delegati jednoglasno prihvatili. 

Pod prvom tačkom, predsedavajući je zatražio od predsednika Saveza Tucaković 

Dragana da prisutne detaljno informiše o radu Saveza u protekloj 2023. godini, što je 

isti i uradio. Obzirom da nije bilo nikakvih primedbi izveštaj je jednoglasno usvojen. 

Pod tačkom dva je razmatran izveštaj o finansijskom radu Saveza u 2023. godini. 

Nakon uvodne reči od strane predsednika Saveza, da je Nadzorni odbor dao 

saglasnost o ispravnosti finansijskog izveštaja, da je isti jednoglasno usvojio Upravni 

odbor Saveza, isti je zatražio od sekretara Saveza da prisutne detaljno upozna o 

utrošku i korišćenju sredstava, što je isti i učinio. 

Nakon iscrpnog izveštaja od strane sekretara Saveza, predsedavajući Skupštine je 

prisutne zamolio da uzmu učešća u razmatranju predloženog izveštaja. 

 Delegat ŠK Radnički Gigović Nebojša, inače vrsni poznavalac za finansijska 

pitanja, je istakao da se radi o jako malim sredstvima sa kojima Savez raspolaže i 

radi. Istakao je,da iako su mala novčana sredstva u pitanju, Savez ima zavidan nivo 

rada. Izrazio je ogromno nezadovoljstvo nebrigom gradske vlasti prema klubovima i 

Savezu, sveobuhvatno gledano i predložio da klubovi podrže jedan drugog.  

Delegat ŠK Kaisa 2021 Dakić Mladen, je predložio da se mogući izvor finansiranja 

pronađe u privatnom sektoru, preduzeća, sponzori itd. 



Delegat ŠK Knić Pantović Rajko, je napomenuo da za finansijsku pomoć potrebno je 

uraditi program (sa detaljnim obrazloženjem itd), što su pojedini klubovi iz 

Kragujevca već učinili. 

Nakon toga predsedavajući je prisutne zamolio da se izjasne o finansijskom izveštaju 

za 2023. godinu i isti je jednoglasno prihvaćen. 

Pod tačkom tri je razmatran izveštaj popisne Komisije. Obzirom da Savez postoji već 

14. godina i stekao je imovinu (sredstva), a u cilju punog informisanja članstva, 

predsednik Skupštine je predložio Upravnom odboru Saveza da se ista popišu. 

Nakon toga je predsednik Saveza imenovao popisnu Komisiju, koja je sredstva 

popisala i predočila na svojoj sednici i isto prosledila Skupštini saveza. Predloženi 

izveštaj je predsedavajući Skupštine prezentovao prisutnim delegatima i isti je 

jednoglasno usvojen.Delegat ŠS Kutlovo Živković Branko, je predložio da ubuduće 

Komisiju umesto dva čine tri člana. 

Pod tačkom četiri, razmatran je plan rada Saveza za 2024. godinu. Predsedavajući je 

jedinu primedbu (u vezi plana rada) stavio na neodržavanju prvenstva grada 

Kragujevca.   Predložio je da isto bude i sa simboličnim nagradnim fondom, samo da 

se organizuje.  

Na njegov predlog se nadovezao Gigović Nebojša i naglasio da prvenstvo Grada 

ima određenu težinu i da treba obezbediti adekvatan nagradni fond, sa svim 

pratećim detaljima. 

Takođe, sekretar Saveza je napomenuo da sada nepostoje normalni uslovi za 

organizaciju istog. 

Pod tačkom pet (razno) je razmatrano više pitanja od interesa za rad Saveza. 

Obzirom da je doskorašnji član Upravnog odbora Carević Miloš dao ostavku na istu 

poziciju, predsednik Saveza je predložio Simić Sašu na njegovo mesto, što je 

Upravni odbor prihvatio i prosledio Skupštini na razmatranje. Predsedavajući 

Skupštine je zauzeo stav da treba još nekoga predložiti na tu poziciju pa je dao  

predlog za Dakić Mladena. Obzirom da nije bilo više predloga, pristupilo se glasanju 

gde je većinom izabran Simić Saša, za člana Upravnog odbora. 



Potom je sekretar Saveza prisute delegate upoznao sa trenutnim dešavanjima u vezi 

rada. 

Zbog nezavidne situacije u vezi šaha u gradu, razmatrano je pitanje da se uputi 

pismo Predsedniku Republike povodom istoga. Takođe, predsedavajući je predložio 

da treba, pre toga, uputiti pismo gradonačelniku Grada. 

Doneta je odluka o promeni zastupnika u APR-u, umesto dosadašnjeg Marčetić 

Slobodana predložen je Tucaković Dragan. 

Sednica Skupštine je završila sa radom u 12 h. 

Dostavljeno : 

- Upravnom odboru 

- Milošević Petru sekretaru     i 

- Predsedniku Skupštine  

  

 

 

 

U Kragujevcu                                                                                          Predsednik Skupštine 

13.04.2024. godine                                                                                        Dr. Miljko Kokić 

 

Zapisničar 

Milošević Petar 

 

 

 

 


